

台湾

TAIWAN



CHAN BROTHERS
GROUP OF COMPANIES

台湾新春精选

CNY TAIWAN DELIGHTS

7D6N

Taiwan

THE HEART OF ASIA



桃园
TAOYUAN

台北
TAIPEI

南投
NANTOU

台中
TAICHUNG

九族文化村 FORMOSAN ABORIGINAL CULTURE VILLAGE



日月潭 SUN MOON LAKE

第一天 吉隆坡 ✈️ 桃园 (机上用餐)

- 搭乘客机前往桃园国际机场。抵达后, 入住酒店休息

第二天 桃园 🚗 台中 (早餐/午餐/-)

- 中社花海 (台湾著名的赏花胜地之一)
盛开状况会因气候或季节因素而有所变更
- 高美湿地 (可以在这里吹着海风, 观赏数百只螃蟹、泥鳅和珍稀鸟类)
- 台中三井Lalaport (提供多样化的购物、娱乐和餐饮体验)
- 逢甲夜市 (尽情享受琳琅满目的服装、游戏站及美食摊位)

第三天 台中 🚗 南投 🚗 台中 (早餐/-/晚餐)

- 九族文化村 (一个融合了原住民文化与生态旅游的主题村落)
- 日月潭风景区 (含乘船游湖及日月潭缆车体验, 欣赏它的美丽和宁静)
- 山地特产中心

第四天 台中 🚗 台北 (早餐/午餐/晚餐)

- 珍珠养殖中心
- 平溪老街 (保存了许多传统的木质建筑, 展示了日治时期的风貌)
- 菁桐木造车站 (台湾最早的木造车站之一, 也是平溪线的起点站)
- 燃放天灯祈福 (含4人一盏天灯)
- 十分瀑布 (台湾最著名的瀑布之一)
- 西门町 (著名的娱乐和购物区, 也是台北青年文化的圣地)

第五天 台北 (早餐/午餐/-)

- 忠烈祠 (为纪念中华民国先烈而建立的重要祭祀场所)
- 貔貅展示中心
- 龙山寺 (以纪念观音菩萨而建立, 是台北市最重要的宗教场所之一)
- 剥皮寮老街 (展示了日据时期和日本殖民时期的建筑风格)
- 茶文化中心
- 士林官邸花园 (曾是日据时期台湾总督官邸的庭院, 保留了日式建筑和文化元素)
- 新士林夜市

第六天 台北 (早餐/-/-)

- 尽情享受你在台北市自由的一天吧! 今天特别赠送一日悠游卡, 让你可以乘坐捷运在城市中四处旅行。

第七天 台北 ✈️ 吉隆坡 (机上用餐)

- 若时间允许, 你可自由活动至集合时间, 然后送往机场搭乘客机返回吉隆坡。



龙山寺 LONGSHAN TEMPLE

DAY 1 KUALA LUMPUR ✈️ TAOYUAN

(Meals on Board)

- Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Taoyuan. Upon arrival transfer to check in hotel.

DAY 2 TAOYUAN 🚗 TAICHUNG

(Breakfast / Lunch / -)

- Zhongshe Flower Market (One of the famous flower viewing spots in Taiwan)**Blooming conditions depend on weather and season changes**
- Gaomei Wetlands (Where you can catch the sea breeze and spot hundreds of crabs, mud-skippers, and rare birds)
- Mitsui Shopping Park LaLaport Taichung (It offers a diverse shopping,entertainment, and dining experience)
- Fengjia Night Market(Indulge in a wide array of clothing, game booths, and food stalls)

DAY 3 TAICHUNG 🚗 NANTOU 🚗

(Breakfast / - / Dinner)

- Formosan Aboriginal Culture Village (A themed village that combines indigenous culture and ecotourism)
- Sun Moon Lake National Scenic Area (Included cruise and cable car ride experience, enjoy its beauty and tranquility)
- Aboriginal Specialty Product Center

DAY 4 TAICHUNG 🚗 TAIPEI

(Breakfast / Lunch / Dinner)

- Pearl Cultivation Center
- Pingxi Old Street (Well-preserved traditional wooden buildings that showcase the architectural style of the Japanese colonial period)
- Jingtong Railway Station (One of the earliest wooden stations in Taiwan and the starting point of the Pingxi Line)
- Sky Lanterns (4 person/lantern)
- Shifen Waterfall (One of Taiwan's most famous waterfalls)
- Ximending (A famous entertainment and shopping area and a cultural hub for Taipei's youth)

DAY 5 TAIPEI (Breakfast / Lunch / -)

- Martyrs' Shrine (An important memorial site dedicated to the martyrs of the Republic of China)
- Pixiu Exhibition Center
- Longshan Temple (One of Taipei's most significant religious sites, built in honor of the Bodhisattva Guanyin)
- Bopiliao Historical Block (Which preserves many traditional buildings showcasing architectural styles from the Japanese colonial period)
- Tea Cultural Centre
- Shilin Residence Park (Which was once the official residence of the Japanese Governor-General during the colonial period,retains many Japanese-style buildings and cultural elements)
- Shilin Night Market

DAY 6 TAIPEI (Breakfast / - / -)

- Enjoy your free day at Taipei City. Special arrange one day unlimited ride EasyCard, which allows you to travel around the city conveniently using the MRT.

DAY 7 TAIPEI ✈️ KUALA LUMPUR

(Meals on Board)

- This morning free at leisure and after which transfer to the airport for your flight home.



- Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control.
- Accommodation in designated cities is subject to room availability.Sequence of itinerary may be subject to change.
- Different tour groups may be merged. Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.





行程特色 HIGHLIGHT

独特体验：台湾著名的赏花胜地 - 中社花海 |
以原住民文化为主题的旅游景点 - 九族文化村 |
日月潭缆车 + 游船，欣赏日月潭美丽的湖光山色 |
燃放天灯祈福 | 一天台北自由活动(赠送一日悠游卡)
新年红包惊喜

地道料理：新春团圆宴 | 台式小火锅 | 大戈壁蒙古烤肉

酒店
桃园：蜜月世纪酒店或同等级
台中：香富大饭店或同等级
台北：桃禧大饭店或同等级

VALUE PLUS： One of the famous flower viewing spots in Taiwan - Zhongshe Flower Market | A tourist attraction with an indigenous culture theme - Formosan Aboriginal Culture Village | A Sun Moon Lake cable car ride + sailing across the lake on a cruise to enjoy its beauty and tranquility | Sky lanterns experience and pray for good luck | 1 day free and easy in Taipei, enjoy your day in exploring Taipei (Unlimited ride EasyCard) | ***CNY surprise***

SPECIAL GOURMET： CNY Reunion Dinner | Taiwanese-style Mini Hotpot | Mongolian Barbecue

HOTEL
TAOYUAN： Century Hotel* or similar
TAICHUNG： Golden Pacific Hotel* or similar
TAIPEI： Orchard Park Hotel* or similar

旅游资讯 GENERAL INFORMATION

货币 Currency	新台币 - TWD New Taiwan Dollar - TWD	信用卡 Credit Card	致电信用卡中心，提前开通国际支付功能 Call to activate oversea transaction Visa & Master card are both widely used	
货币兑换率 Exchange Rate	100 TWD = RM 15 100新台币 = 马币 15	拨号代码 Dial Code	台湾：+886 Taiwan：+886	
电压 Voltage	电压-110伏特 Voltage - 110V	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆角插头 / 2 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique Flat Blade pin "V-Shape"	
时差 Time Different	台湾时间和马来西亚相同 Taiwan - No time difference with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance	AirAsia D7 (20KG) Malindo Air OD (20KG) China Airlines CI (23KG) EVA Air BR (23KG) Starlux JX (23KG)	
气候 Weather	<input type="checkbox"/> 春季 Spring 3月-5月 Mar - May 20C - 24C	<input type="checkbox"/> 夏季 Summer 6月-8月 Jun - Aug 30C - 35C	<input type="checkbox"/> 秋季 Autumn 9月-11月 Sep - Nov 22C - 28C	<input type="checkbox"/> 冬季 Winter 12月-2月 Dec - Feb 0C - 11C

*若中英文行程版本出现不符之处，将以中文版本为依据。

*详情或有变动，以官方资讯为主 *Details are subject to change and based on official information

*图片仅供参考。 *Pictures shown are for illustration purpose only.

曾兄弟国际旅行社有限公司
Chan's World Leisurelink
Travel Sdn Bhd (KPK/LN:1049)



40-2, Jalan Metro Pudu,
Fraser Business Park Off Jalan Yew,
55100 Kuala Lumpur, Malaysia
✉ tours@chansworld.com.my

☎ 603-2779 2818

☎ 6017-288 5288

🌐 www.ChansWorld.com.my

📱 chansworldmy 📷 chansworldmy